

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT4702427

| | |
|-----------------------|--------------------------|
| SUBMISSION TYPE: | NEW ASSIGNMENT |
| NATURE OF CONVEYANCE: | NUNC PRO TUNC ASSIGNMENT |
| EFFECTIVE DATE: | 06/07/2016 |

CONVEYING PARTY DATA

| Name | Execution Date |
|-----------------|----------------|
| SIMON BENGHOZI | 09/19/2016 |
| SEBASTIEN ALLEN | 09/19/2016 |

RECEIVING PARTY DATA

| | |
|-----------------|---------------------|
| Name: | BAZZ INC. |
| Street Address: | 6000 BOUL. THIMENS |
| City: | VILLE SAINT-LAURENT |
| State/Country: | CANADA |
| Postal Code: | H4S 1S5 |

PROPERTY NUMBERS Total: 1

| Property Type | Number |
|---------------------|----------|
| Application Number: | 29627211 |

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (514)397-4382

Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Phone: 514-397-7602

Email: afovero@ggd.com

Correspondent Name: GOUDREAU GAGE DUBUC

Address Line 1: 2000 MCGILL COLLEGE

Address Line 2: SUITE 2200

Address Line 4: MONTREAL, CANADA H3A 3H3

| | |
|-------------------------|---------------|
| ATTORNEY DOCKET NUMBER: | 712/12508.69 |
| NAME OF SUBMITTER: | ANNA FOVERO |
| SIGNATURE: | /ANNA FOVERO/ |
| DATE SIGNED: | 11/23/2017 |

Total Attachments: 3

source=712-USPTO-Assignment-signed2#page1.tif

source=712-USPTO-Assignment-signed2#page2.tif

source=712-USPTO-Assignment-signed2#page3.tif

PATENT

REEL: 044204 FRAME: 0875

**ASSIGNMENT OF INVENTION
UNIVERSAL**

WHEREAS:

1) Simon BENGHOZI

2) Sébastien ALLEN

(hereinafter the "Assignor(s)") whose full address is (are):

1) 230 AV. Bloomfield, Montréal, Québec, Canada, H2V 3R4

2) 1642 du Bordelais, St-Lazare, Quebec, Canada, J7T 2C1

has invented certain improvements in:

RECESSED LIGHT FIXTURE

and described in United States Design Application no. 29/567,244 filed June 7, 2016 and in Canadian Design Application No. 166822 filed on June 7, 2016,

and:

WHEREAS, BAZZ INC., whose full post office address is 6000, boul. Thimens, Ville Saint-Laurent, Québec, Canada, H4S 1S5 (hereinafter referred to as the "Assignee"), is desirous of acquiring the Assignor's entire right, title and interest in and to said invention or inventions and in and to any and all patents to be obtained therefore in any country;

**CESSION D'INVENTION
UNIVERSELLE**

ATTENDU QUE :

1) Simon BENGHOZI

2) Sébastien ALLEN

(ci-après appelés les « cédants » dont les adresses postales complètes sont :

1) 230 AV. Bloomfield, Montréal, Québec, Canada, H2V 3R4

2) 1642 du Bordelais, St-Lazare, Quebec, Canada, J7T 2C1

sont les auteurs d'une invention afférente à :

RECESSED LIGHT FIXTURE

et décrite dans une demande de Dessins aux États-Unis no. 29/567,244 déposée le 7 juin 2016 et dans une demande de Dessins au Canada no. 166822 déposée le 7 juin 2016,

et :

ATTENDU QUE BAZZ INC., dont l'adresse postale complète est le 6000, boul. Thimens, Ville Saint-Laurent, Québec, Canada, H4S 1S5 (ci-après nommé le « cessionnaire »), désire acquérir tout droit, titre et intérêt se rapportant à ladite invention et se rapportant à tout brevet octroyé pour ladite invention;

NOW, THEREFORE, in consideration of One Dollar (\$1.00) and other valuable consideration, the receipt of which is hereby acknowledged, the assignor has and by these presents does hereby sell, assign and transfer unto said Assignee, its successors and assigns, the Assignor's entire right, title and interest in and to said invention or inventions, as described in the aforesaid patent application, in any form or embodiment thereof, and in and to the aforesaid application; and in and to any applications filed in any foreign country based thereon, including the right to file said foreign applications under the provisions of the International Convention; also the Assignor's entire right, title and interest in and to any and all patents, reissues, extensions, divisional or continuations thereof to be obtained in Canada, the United States or any other country upon said invention or inventions, and any divisional, continuation, continuation-in-part, substitute application(s) or supplementary disclosure(s) which may be filed upon said invention or inventions, in any country; and we hereby authorize and request the issuing authority to issue any and all patents on said application or applications to said Assignee.

We further agree without any payment by said Assignee other than expenses incurred by the undersigned, to communicate to said Assignee, its representatives or agents, any facts relating to said invention or inventions, including evidence for interference purposes or for other proceedings, whenever requested; testify in any interference, litigation or other proceedings, whenever requested; and execute and deliver, on request, all lawful papers required to make any of the foregoing provisions effective, and likewise make these provisions binding upon my/our heirs, legal representatives, administrators and assigns.

IL EST CONVENU QUE, moyennant la somme d'un dollar (\$1.00) et autre bonne et valable considération dont réception est accusée par les présentes, les cédants vendent, cèdent et transfèrent par les présentes audit cessionnaire, à ses héritiers et ayants droit, tout droit, titre et intérêt se rapportant à ladite invention, telle que décrite dans la susdite demande de brevet, sous toute forme ou réalisation de cette invention, tout droit, titre et intérêt se rapportant à la susdite demande de brevet; et tout droit, titre et intérêt se rapportant à toute extension de cette demande déposée dans tout pays étranger, incluant le droit de déposer ladite demande à l'étranger selon les dispositions de la Convention internationale; ainsi que tout droit, titre et intérêt se rapportant à tout brevet, redélivrance ou extension obtenus dans ce pays ou tout pays étranger concernant ladite invention et tout droit, titre et intérêt se rapportant à toute demande divisionnaire, continuation, « continuation-in-part », demande substituée ou divulgarion supplémentaire éventuellement déposée en rapport avec ladite invention dans tout pays; et par les présentes, les cédants autorisent et prient l'autorité compétente d'émettre tout brevet relatif à ladite demande audit cessionnaire.

DE PLUS, les cédants s'engagent, et ce, sans rémunération de la part dudit cessionnaire autre que les débours encourus par les cédants, à communiquer audit cessionnaire, ses représentants ou agents, tout fait se rapportant à ladite invention incluant la soumission de la preuve pour fins d'interférence ou toute autre procédure lorsque requis; à témoigner dans le cas d'interférence, litige ou toute autre procédure lorsque requis; à souscrire et faire parvenir, sur demande, tout document légal nécessaire à la réalisation de la présente cession et cette cession lie également les héritiers, représentants légaux, administrateurs et ayants droit des cédants.

IN WITNESS WHEREOF, we have hereunto set our hands and seal:

EN FOI DE QUOI, les cédants ont signé la présente cession :

WITNESS(ES)/TÉMOIN(S)

DATE

ASSIGNOR(S)/CÉDANT(S)

Signature of Witness

09/19/2016
MM/DD/YYYY

Signature of Simon BENGHOZI

Daniel Goulet
Name of Witness

09/19/2016
MM/DD/YYYY

Signature of Sébastien ALLEN

Daniel Goulet
Name of Witness

WITNESS(ES)/TÉMOIN(S)

DATE

ASSIGNEE(S)/CESSIONNAIRE(S)

Signature of Witness

09/19/2016
MM/DD/YYYY

Signature of authorized representative of
BAZZ INC.

Daniel Goulet
Name of Witness

Simon Benghozi
Name of authorized representative of
BAZZ INC.

President
Title of authorized representative of BAZZ
INC.

The Assignment is executed nunc pro tunc as of June 7, 2016.

Cette cession a été exécutée nunc pro tunc en date du 7 juin 2016.

PATENT

REEL: 044204 FRAME: 0878

RECORDED: 11/23/2017